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Förslag i bildningsnämnden

Utredning av möjligheter att öka attraktiviteten för Alstad skola

Alstad skola har under flera år haft svårt att fylla sina klasser. Till hösten 2018 startas ingen 
förskoleklass på skolan eftersom för få vårdnadshavare, endast vårdnadshavare till åtta barn, valde 
Alstad skola i skolvalet inför förskoleklass. Kvartettens målsättning är att behålla en levande skola i 
byn. För att det ska vara möjligt behöver skolans attraktivitet höjas och fler vårdnadshavare välja 
Alstad skola för sina barn.

Kvartetten föreslår därför bildningsnämnden besluta

att ge förvaltningschefen i uppdrag att utreda hur attraktiviteten för Alstad skola skulle kunna höjas, 
ex. genom att göra den till en skola med en viss pedagogik eller särskild inriktning, så att fler 
vårdnadshavare väljer skolan för sina barn, samt

att återkomma till bildningsnämnden under hösten 2018.

För kvartetten i bildningsnämnden 

Sven Lindkvist (S)
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